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روایت داغ

شکایت عجیب بازیکن پرتغالى
 از استقلال

بازيکن پرتغالی به نام يازالده اخيرا شکايتی از 
باشگاه استقلال به فيفا ارايه کرده است. اين بازيکن 
اهل پرتغال اواخر دی ماه ســال ٩٦ به ايران آمد. 
حضور او در ايران بنا به درخواست باشگاه استقلال 
بود. با اين حال قراردادی با اين بازيکن امضا نشد، اما 
چرا اين بازيکن توانسته به فيفا شکايت کند؟ ماجرا 
از اين قرار است که مسئولان سابق باشگاه استقلال 
در نامه ای با امضای رضا افتخــاری تمام موارد را 
برای اين بازيکن ارسال کردند. اين بازيکن پرتغالی 
هم با اطمينان خاطر از عقد قرارداد با استقلال به 
ايران آمده بود که پس از انجام تست های پزشکی 

قراردادش را رسمی کند، اما اين اتفاق رخ نداد.
 

داد
روی

شــهروند| گران ترین نمایش تاریخ تئاتر ایران با 
حضور سوپراستارهاى ســینما، بعد از محرم و صفر به 
کارگردانى حسین پارسایى به روى صحنه مى رود. این 
نخستین نمایشى  است که قرار اســت در سالن هتل  
اســپیناس پالاس به روى صحنه برود و در حوزه تئاتر 
ایران یک اتفاق محســوب  مى شــود، اتفاقى که شاید 
فقط حسین پارســایى توان رقم زدنش را داشته باشد. 
ظرفیت این سالن نمایش 2500نفر است و شنیده ها 
حاکى از این است که بلیت هاى این نمایش قرار است 
250هزار تومان باشــد. پارسایى که  ســال گذشته با 
بلیت هاى 120تومانى در نمایش «الیور توئیســت» 
رکورد جدیدى در قیمت بلیت ها ثبت  کرد،  گویا قرار 

است در «بینوایان» رکورد خودش را بشکند. 
روابط عمومــى نمایش اعلام کرد، پارســا پیروزفر 
«ژان والژان» بینوایان خواهد بود، همچنین پیشــتر 
گفته شــده بود پریناز ایزدیار، پارسا پیروزفر و هوتن 

شــکیبا هم در این نمایش به ایفاى نقش مى پردازند. 
شنیده ها حاکى از این است که پریناز ایزدیار در نقش 
فانتین-مادر کوزت، ســحر دولتشاهى در نقش خانم 
تناردیه، هوتن شــکیبا در نقش آقاى تناردیه، ستاره 
پســیانى در نقش کوزت  و نوید محمــدزاده در نقش 

ژاور نمایش «بینوایان» به ایفاى نقش مى پردازند. 
گویــا حســین پارســایى کــه دبیــر شــوراى 
سیاست گذارى تئاتر ایرانشهر و مدیرکل دفتر نمایش 
خانگى را برعهده دارد، به تازگى مدیریت هنرى سالن 
تهران رویال هال هتل اســپیناس را نیز برعهده گرفته 

است. 
در تازه ترین نمایش پارسایى هم مانند الیورتوئیست 
عنوان شــده پاى یک ســرمایه گذار معروف شــبکه 
نمایش خانگى در میان اســت و بــه همین دلیل هم 
مهناز افشــار که کاندیداى نقش خانم تناردیه بوده، 
بازى در این نمایش را نپذیرفته اســت. پارســایى اما  

سال گذشته در پاســخ به ســوالى درباره حواشى به 
وجود آمده درباره ارتباط عوامل «شــهرزاد» با «الیور 
توئیست» در رابطه با اسپانســر و تهیه کننده این اثر 
بــه ایلنا گفته بود: همان طور که پیشــتر اعلام شــد، 
نمایش موزیکال «الیور توئیست» با سرمایه و مدیریت 
موسسه فرهنگى- هنرى حریر هنر شرق تهیه و تولید 
مى شــود و هیچ ارتباطى به تهیه کننده «شــهرزاد» 

ندارد.
گارگــردان نمایــش «الیــور توئیســت» ادامــه 
داد: همچنیــن بنرهــاى تبلیغاتــى کــه نمایــش 
«الیورتوئیست» را تبلیغ کرده اند، متعلق به «شرکت 
آپ» است که پیش از این حامى ســریال «شهرزاد» 
بوده و اینک پس از پایان ســریال «شــهرزاد»، صرفا 
اسپانسر تبلیغاتى نمایش «الیورتوئیست» شده است. 
بنابراین هیچ گونه ابهامى در تهیه کنندگى و تبلیغات 

این نمایش وجود ندارد. 

گران ترین نمایش تاریخ تئاتر ایران در سالن تهران رویال هال هتل اسپیناس به روى صحنه مى رود

سوپراستارهاى میلیاردى در نقش «بینوایان»

پاى سکه هاى پرتعداد وسط است؟

پشت پرده حمایت هنرمندان
 از صدرنشین لیگ یک!

شهروند| شايد اينکه برخی هنرمندان و سلبريتی ها 
در تمرين تيم های مطرحی مثل استقلال، پرسپوليس 
و تراکتورسازی حاضر شــوند،  برايمان عجيب نباشد اما 
حضور چند بازيگر سينما و تلويزيون در تمرين يک تيم 
دسته اولی و بدون طرفدار اتفاقی بود که در چند روز اخير 

رخ داد.
از ضيغمی و بختياری تا رستمی

بعد از اينکه حضور نيوشا ضيغمی و بهنوش بختياری 
در تمرين تيم اکســين البرز همه نگاه ها را به خود جلب 
کرد، اميرحسين رستمی هم روز دوشنبه به محل تمرين 
شاگردان فراز کمالوند رفت. اين بازيگر سينما و تلويزيون 
که مثل ٢ نفر قبلی آشنايی خاصی با سرمربی و بازيکنان 
اين تيم دسته اولی نداشــت، دقايقی در تمرين اين تيم 
حاضر بود و بعد از خوش و بــش با بازيکنان و کادرفنی و 
گرفتن عکس يــادگاری با آنها، آن محــل را ترک کرد. 
همچنان دليل خاصی برای اين بازديدها بيان نشــده و 
مشخص نيست نفر بعدی از ميان هنرمندانی که قرار است 

در تمرينات اکسين حاضر شود، چه کسی خواهد بود. 
پای پول و سکه در ميان است؟

آن طور که از گوشه و کنار خبر می رسد، بازيگرانی که 
در روزهای اخير در تمرينات اکسين حاضر بودند، دست 
خالی برنگشتند. در واقع اين يکی از سياست های مديران 
اين باشگاه اســت که بتوانند هواداران فوتبال در تهران و 
کرج را به سوی خود جلب کنند. باشگاه اکسين متعلق به 
يک شرکت اقتصادی است که توسط مردم تغذيه می شود 
و از فوتبال هــم به عنوان يک نوع تبليغ بــرای نام خود 
استفاده می کند. به نظر می رسد مديران اين باشگاه با دادن 
هديه های نسبتا قابل توجه به بازيگران، آنها را به تمرين 
اکسين می کشــانند و با انتشــار آن  در رسانه ها و فضای 
مجازی نام اين باشگاه را بر سر زبان ها می اندازند. البته هنوز 
بازيگرانی که در تمرين اکسين حاضر شده اند، اين موضوع 
را تاييد نکرده اند و طی تماسی که با اميرحسين رستمی 
داشتيم، او هم مشغله کاری را بهانه کرد و از صحبت کردن 
درباره دليل حضورش در تمرين يک تيم نسبتا گمنام سر 

باز زد.
توضيح کمالوند درباره حضور سلبريتی ها

فراز کمالوند که بعد از ســال ها حضــور روی نيمکت 
تيم های ليگ برتری، امسال تصميم گرفته با اکسين برای 
صعود به ليگ برتر تلاش کند، درباره حضور هنرمندان در 
تمرين اين تيم می گويد: «اکسين تيمی نوپاست و چون 
نزديک تهران است، بازيگران به تمرينات ما می آيند. به 
نظر من برای فوتبال ايران خوب است که اکسين به ليگ 
برتر صعود کند.» بايد ديد اين علاقه هنرمندان به حضور 
در تمرين تيم اکســين ادامه دارد و مديران اين باشگاه با 
دعوت از چهره های مطرح تر می توانند بار ديگر خبرساز 

شوند يا برنامه های ديگر در سر دارند. 

هیجان انگیز

بعد از آن همه ماجرایى که آلبوم تازه محسن چاوشى بر ســر مجوز داشت، حالا دو قطعه اى که بدون مجوز در سایت 
فروش اینترنتى آپلود شده بود، حذف شد. ظاهرا وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامى درباره قطعات «تو در مسافت بارانى» 
و «ما بزرگ و نادانیم» به ســامانه عرضه اینترنتى تذکر داده اســت و بعد این قطعات از روى سامانه برداشته شد. آلبوم 
«ابراهیم» بعد از 10ماه بحث و جدل با دفتر موسیقى بر سر گرفتن مجوز، سرانجام یکشنبه 11 شهریور با 6 قطعه روانه بازار 
شد. چاوشى دو قطعه اى را که مجوز نگرفته بودند، در کانال تلگرامش منتشر کرد. سایت هاى فروش اینترنتى آلبوم هاى 

موسیقى، چون بیپ تونز هم این دو قطعه مجوز نگرفته را به صورت رایگان در کنار 6 قطعه فروشى قرار داده بودند.

مورد عجیب 
قطعات 
غیرمجاز 
چاوشى

فتحی:   اميرحسين 
مــن نمى گویــم حضور 
جبــارى یا مجیــدى در 
کادرفنى منتفى اســت، 
چون اصلا بحثــى در این 
زمینه مطرح نشده اســت. وقتى چیزى مطرح 
نشده، به نظر شما من باید چه حرفى در این زمینه 
بزنم؟ زمانى گفته مى شــود که قرار اســت فلان 
شخص به استقلال بیاید و بحثش مطرح مى شود، 
آن وقت بایــد در موردش صحبت کنم ولى وقتى 
اصلا بحثى در این زمینه مطرح نشده و شفر هم 
درخواستى در این زمینه نداشته، پس بهتر است 
در موردش صحبتى نکنم. سرمربى تیم استقلال 
هیچ درخواستى مبنى بر اضافه شدن مربى ایرانى 

یا خارجى از من نداشته است.

همامی:  مســعود   
اواخر اردیبهشــت و اوایل 
خردادماه  ســال جارى بود 
که من 2بــار به باشــگاه 
پرسپولیس رفتم اما توافقى 
صورت نگرفت. به من گفتند چک مى دهیم تا من 
موافقتم را اعلام کنم اما این اتفاق هم رخ نداد. این 
موضوع باعث شــد تــا دو هفته پیش مجــددا از 
کنفدراسیون فوتبال آسیا خواستار پیگیرى براى 
طلبم شوم و شما بدانید که اگر پول من و آقاى دایى 
را ندهند،  سال آینده از آسیا حذف خواهند شد. من 
در این 3 سال به پرسپولیس تخفیف دادم و الان هم 
ارزش پولى که از این باشگاه طلب دارم، با تورم فعلى 

به یک سوم ارزش واقعى آن سقوط کرده است. 
 

 هاروکــی موراکامی:   
ديدگاه اساسی من در مورد 
جهان اين اســت که دقيقا 
کنار اين دنيايی که ما در آن 
زندگی می کنيم، دنيايی که 
همه ما با آن آشناييم، دنيايی هست که هيچ چيز از آن 
نمی دانيم، يک دنيای ناآشــنا که به طور همزمان با 
دنيای ما وجود دارد. ســاختار آن دنيا و معنای آن را 
نمی توان با کلمات توصيف کرد؛ اما حقيقت اين است 
که وجود دارد و ما گاهی نگاهی گذرا به آن می اندازيم.

 عبدالرضا کاهانی: از 
شنيدن خبر مجوز «خانم 
يايا» خوشحال نشدم مگر 
برای ســرمايه گذاران و آن 
عده از دوستداران سينما 
که نامم را مترادف توقيف می دانند. من اما خودم 
همچنان اعتراض دارم و غر می زنم تا ابد. دشمنانم 
نيز باور کرده اند که وزارت ارشاد در هر دولتی به من 
ظلم کرده است. هرگز آنها را نمی بخشم و فريب 
مجوز سياستمدارانه  خانم يايا را نمی خورم. تأکيد 
می کنم فيلم می سازم بدون سانسور؛ در هر کجا 

که دلم بخواهد.

ره
چه

١- مصاحبه هماهنگ شده بود؟
کی روش چندبار اعلام کرد که حضور در ايران برايش 
افتخار اســت و رســيدن به رويای قهرمانی آسيا بسيار 
شيرين! منتهی او با آغاز صحبت هايش تاکيد داشت که 
با وجود سفر به ايران و شــروع کار هنوز هيچ قراردادی با 
فدراســيون فوتبال امضا نکرده و هنوز خواســته هايش 
برآورده نشده اســت. انتقاد اول به کی روش اين بود که 
چطور وقتی دم از حرفه ای بودن می زنــد بدون قرارداد 
فهرست ارايه داده اســت. به اين ترتيب، خيلی ها بر اين 
باورند که کی روش فقط با هماهنگی فدراسيون با کمک 
برنامه نود تصميم داشت دولت را تحت فشار بگذارد که 

بودجه آماده سازی تيم ملی را پرداخت کند.
٢- ماجرای مدير رسانه  پرتغالی

مدت هاســت از کی روش به دليل اعلام فهرست تيم 
ملی در صفحه اينستاگرام و فيس بوک شخصی اش انتقاد 
می شــود. در اين دوره هم بازيکنان با پيامک کی روش 
دعوت شدند که جنجالی بزرگ در پی داشت. همچنين 
مدت هاســت اين مربی هموطــن پرتغالی خــود را به 
عنوان مدير رسانه ای تيم ملی به کادر اضافه کرده است. 
توضيحات کی روش درباره مکانيزم اعلام فهرست تيم ملی 
که بايد از سايت فدراسيون انجام شود هم به هيچ عنوان 

مورد قبول نبود و عادل فردوسی پور هم روی اين مساله 
تاکيد کرد. منتقدان هم اعتقاد دارند انتخاب يک پرتغالی 
به عنوان مديا آفيسر صرفا به دليل تبليغات کاری کی روش 
در رسانه های بين المللی بوده و اين مربی فاصله ارتباطی 

زيادی با رسانه های ايران دارد.
٣- خداحافظی آزمون سياسی است؟!

توضيحات درباره دعوت دوباره از سردار آزمون منتقدان 
را راضی نکرد. کی روش بدون اشاره مستقيم تاکيد کرد 
پرونده آزمون با رحمتی و عقيلــی و خليل زاده که بدون 
هماهنگی با او تصميم گرفتند تيــم ملی را ترک کنند، 
متفاوت است و اين بازيکن از ابتدا موضوع کناره گيری را با 
او و فدراسيون در ميان گذاشته است. کی روش به صورت 
غير مســتقيم اعلام کرد ماجرای توهين های قوميتی 
و جوســازی های يک جريان خارجی عليه آزمون علت 
خداحافظی او بوده و تــلاش می کند ضمن مبارزه با اين 

اتفاقات، سردار را منصرف کند.
٤- چرا سيدجلال حذف شد؟

باز هم درباره کنار گذاشته شدن جلال حسينی روی اين 
مسأله تاکيد شد که تيم ملی بايد جوان شود و آينده نگری 
پشــت اين تصميم بوده اســت، اما به جز ســيدجلال 
آماده، دژاگه،  شــجاعی و منتظری هم سن و سال زيادی 

داشــتند ولی قربانی تفکر جوانگرايی کی روش نشدند. 
به جز شجاعی، دو نفر ديگر اصلا برای تيم ملی بازی هم 
نکردند. جالب اينجاست کی روش درباره وريا غفوری هم 
صحبت  کرد و باز هم کسی قانع نشد. اين مربی تاکيد دارد 
خودش نخستين بار وريا را دعوت کرده و بعدا هم او و هم 
سيدجلال شانس اضافه شدن به ترکيب تيم ملی را دارند 

که خيلی بعيد به نظر می رسد اين اتفاق رخ بدهد.
٥- خانزاده ، کسی که هميشه هست

در تمام ســال های گذشــته، کی روش انتخاب های 
جنجالی و پرحرف و حديث  برای تيم ملی داشــته است 
که محمد خانزاده مهمترين آنها بوده که دو جام جهانی 
و يک جام ملت های آسيا هم با تيم ملی بوده،  يک دقيقه 
هم بازی نکرده و در طول ٧ ســال تنهــا ١١ بازی ملی را 
در کارنامه خود ثبت کرده است. خانزاده که در ليگ هم 
عملکرد درخشانی نداشــته باز هم مورد توجه کی روش 
قرار دارد. اينکه کی روش گفت او در تمرينات جنگنده و 
پرتلاش ظاهر می شود و انگيزه ساير بازيکنان از رقابت با 
او بالا می رود هم برای کسی قابل قبول نبود. صحبت های 
کی روش درباره علت دعوت از آرمين ســهرابيان و وجود 
يک فهرست تکميلی قبل از جام ملت های آسيا هم کمک 

نکرد انتقادها به پايان برسد. 

ون
ریب

ت
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شروع صفحه آرايی
مدير مسئولسردبيرمعاون سر دبيردبير سرويسصفحه  آرا: ؟؟؟۴۵ / ۱۶

اتمام صفحه آرايی
۱۷ / ۴۵

شروع صفحه آرايی:  ؟؟ / ؟؟
اتمام صفحه آرايی:  ؟؟ / ؟؟

مى توانـد  کمربنـد  بسـتن   
در  را  میـر  و  مـرگ  خطـر 
سرنشـینان صندلى عقب، 25 
تـا 75 درصـد کاهـش دهـد.

آکادمى سینماسینما جایزه مى دهد

شــهروند| تا 
چنــد روز دیگــر 
مراســم اهــداى 
جوایــز آکادمــى 
که  سینماسینما 
آکادمى  نخستین 
سینما  خصوصى 
در ایــران اســت، 
برگزار خواهد شد. 
روز گذشــته این 
آکادمى نامزدهاى 

نخستین دوره را که با رأى 60سینماگر، منتقد و کارشناس 
عضو این آکادمى انتخاب شــده اند، اعلام کرد و روشن شد 
براى ربودن جوایــز این آکادمى که در مراســمى روز 18 
شهریور به دبیرى کیوان کثیریان و ریاست کیانوش عیارى 
در هتل انقلاب تهران اهدا خواهد شد؛ دو فیلم رگ خواب و  
ائو با 5 عنوان نامزدى و بدون تاریخ بدون امضا، ویلایى ها و 

خفگى با 4 عنوان نامزدى بیشترین شانس را دارند.

خبر

بررسى 5 ابهام درباره تیم ملى که مربى پرتغالى جوابى برایش نداشت

چرا کى روش از پاسخگویى طفره رفت؟

شهروند| شــايد بتوان گفت که محبوبيت کی روش در ايران ريزش 
داشته است و همين حالا اکثر پرسپوليسی ها رابطه بدی با او دارند. 
دعوا با مربيان مختلف از جمله برانکو و علی کريمی هم در اين اتفاق 
تلخ تاثيرگذار بوده است. با اين حال، اين مربی دو روز بعد از بازگشت 

به ايران به برنامه نود رفت. عادل فردوسی پور تلاش کرد تمام سوالات 
و انتقاداتی که به کی روش وارد شــده را در برنامه مطرح کند تا اين 
مربی درباره اش توضيح بدهد، اما بسياری از اين توضيحات هواداران 

فوتبال را قانع نکرد.


